
Protokół Nr XXXl11/2017
z XXXlll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 27 czerwca 2017 r.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makuvska o godzinie 17:00 otworzyła XX.XIII
seqę Rady Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych. Oświadczyła, że zgodnie
z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 23 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podąmowanie prawomocnych
decyzji(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego
protokołu). Obrady odbyły się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie,
przy ul. Drzymały 30. Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad.

Radna Maria Makowski Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
są Wnioski do porządku obrad.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfomlowała, że porządek obrad został
przesłany wraz z materiałami i poprosiła o ewentualne wnioski do porządku.

Ad 3

Prof)onowany porzadek obrad.

.r. Otwarcie XXXlll seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad
4. Przgęcie protokołu z XXXll sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
S. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2016 /BRZ-357/17/ (sprawozdanie
z wykonania budżetu /BRZ-331/17/, materiał radni otrzymali wcześniej).

ó. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu
Pruszkowskiego za 2016 rok. /BRZ-358/17/
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej
Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-359/17/.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-360/17/.

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetową
BRZ-361/17/.

/o. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie za rok 2016 /BRZ-

/.r. Sprawozdanie finansowe Samorządowej Instytucji Kultury Muzeum Dulag 121 za
2016 rok /BRZ-364/17/.

/ź. Informacja Nr 28/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od
18 maja do 8 czerwca 2017 r. /BRZ-363/17/.

/s. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
.r4. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
.r.s. Zamknięcie obrad.

bęnlul

7.

Wnioski do porządku obrad
Radny Tomasz Osiński zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad trzech
projektów uchwał dotyczących rozpatrzenia skarg przez Komigę Rewizyjną.

Radny Mirosław Chmielewski Czlonek Zarządu zgłosił wniosek o wniesienie do porządku
obrad siedmiu punktów 1 . Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi
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powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-365/17/,
2. Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-366/17/, 3. Podjęcie
uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej
kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-367/17/, 4. Podjęcie uchwały
w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii
i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-368/17/, 5. Podjęcie uchwali' w sprawie
propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia
do kategorii drogi gminnej /BRZ-369/17/, 6. Podjęcie uchwały w sprawie propozycji
pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii
drogi gminnej /BRZ-370/17/, 7. Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka
drogi powiatowej dotychczasową kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej
/BRZ-371/17/. Poinformował, że projekty uchwał były już omawiane na komisjach.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie propozycji
pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii
drogi gminnej /BRZ-365/17/ jako punktu ll.

Wyniki głosowania
ku głosowaniaW

Liczba Uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos
Głos'
Głos'

rzeciw
ul oce slws'

nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski

dalena Beger
Ewa Borodzicz

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński

Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Nieobecny
Za

Janusz Rąjkowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za

Nieobecny
Za
Za
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt ]] Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi
powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-365/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie propozycji
pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii
drogi gminnej /BRZ-366/17/ jako punktu 12.
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Wyniki głosowania
W iku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głos rzeciw
Głosy wstrzymu

Głosy nieoddane

Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak Za

Nieoddan
Za
Za
Za
Za

Nieobecny
Za
Za
Za
Za
Za

Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka

Zdzisław Brzeziński l Za
Mirosław Chmielewski l Za
Maria Cybulska IZa
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska
Maks Gołoś
Grzegorz Jast }bski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska

liwińskaMirosława
Artur Swiercz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 12 Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi
powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-366/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie propozycji
pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii
drogi gminnej /BRZ-367/17/ jako punktu 13.

Wyniki głosowania
W liku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głos rzeciw
Głosy wstrz' ulice si

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski

dalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D .ura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
:bskiG :orz Jast

Magdalena Karoiniak

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Za
Za

zbi :iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
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ZaKatarzyna Klimaszewska
Nieobecnleszka KuźmińskaA

Maria Makowska

Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 13 Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi
powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-367/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie propozycji
pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii
drogi gminnej /BRZ-368/17/ jako punktu 14.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

)to

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

25

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska

Za
Za

Za
Za
Za
Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński

Janusz Rajkowski
IGzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska

Za
Za
Za
Za

Stanisław D ura
Karolina Gawkowska
Maks Gołoś

)bskiGrzegorz Jastl
Magdalena Karpiniuk
Katar na Klimaszewska

leszka KuźmińskaA
Maria Makowska

Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska

liwińskaMirosława
Artur Swiercz

Nieobecn
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 14 Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi
powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-368/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie propozycji
pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii
drogi gminnej /BRZ-369/17/ jako punktu 15.

Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

27
25

2

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące si(
Głosy nieoddane

25
0

()

B
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Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dvmura
Karolina Gawkowska

GołośM
Grzegorz Jast :bski

Za
Za
Za
Za
Za
Za

Za
Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska

Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Nieobecn
Za

Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za

Ł

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 15 Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi
powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-369/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie propozycji
pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii
drogi gminnej /BRZ-370/17/ jako punktu 16.

Wyniki głosowania
.iku głosowaniaw'\

Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos rzeciw
Głosy wstrz ul ące sl

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska

zbi .iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiilski
Janusz Raikowski
Krzysztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska

Maksym Gołaś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za

Nieobecny

Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
IŻI
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 16 Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi
powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-370/17/.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie propozycji
pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii
drogi gminnej /BRZ-371/174ako punktu 17.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania przyjęto
Liczba uprawnionych 1 27
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych l2

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się

l Głosy nieoddane

25
0
()

2

Za
Za

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewsld

Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Kaminiak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za

Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewski
Zdzisława Zielińska

liwińskaMirosława
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Nieobecn
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 17 Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi
powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-371/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
/BRZ-372/17/jako punktu 18.

Wyniki głosowania
ku głosowania

Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głos' rzeciw
Głosy ws 'mu

Głosy nieoddane
Szczeg( :osowania
Mariusz Baranowski

.lena BegerMa
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D ura

zbi .iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Rajkowski

:of RKrz uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
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Karolina Gawkowska
Maksym Gołaś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena
Katarzyna
Klimaszewska

Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska

iniak

Artur Swiercz Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 1 8 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-372/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
/BRZ-373/17/jako punktu 19.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głos' rzeciw

Głosy wstrzymujące si
Głosy nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bever
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska
Maks Gołoś
G :orz Jastrzębski
Magdalena KarDiniak
Katarzvna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowski

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Rafkowski
Krzysztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława liwińska
Artur wiersz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 1 9 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-373/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
/BRZ-374/17/ jako punktu 20.

Wyniki głosowania
W .iku głosowania
Liczba uprawnionych 27

25
2

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się

25
0

0
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych
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Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena l( iniak
Katarzyna Klimaszewska

leszka KuźmińskaA
Maria Makowska

zbi iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska

liwińskaMirosława
Artur wiersz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 20 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-374/17/.

Porzadek obrad XXXlll sesji po zmianach

1. otwarcie XXXlll seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. PrzMęcie protokołu z XXXll seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2016 /BRZ-357/17/ (sprawozdanie
z wykonania budżetu /BRZ-331/17/, materiał radni otrzymali wcześniej).
Podjęcie uchwali' w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi
Pruszkowskiego za 2016 rok. /BRZ-358/17/.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy Hlnansowel
Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-359/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-360/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetową
/BRZ-361/17/.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie za rok 2016 /BRZ-

11. Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-365/17/

12. Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-366/17/

13. Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-367/17/

14. Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-368/17/

15. Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-369/17/

6

7

8

9

/

Powiatu
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16 Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-370/17/
Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-371/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-372/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-373/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-374/17/.
Sprawozdanie finansowe Samorządową Instytuc:ji Kultury Muzeum Dulag 121 za
2016 rok /BRZ-364/17/.

Informacja Nr 28/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od
18 maja do 8 czerwca 2017 r. /BRZ-363/17/.
Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
Zamknięcie obrad.

17

18
19

20
21

22

23
24
25

Radna Maria
do punktu 4.

Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3 przeszła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że koldnym punktem
porządku jest Przyęcie protokołu z XXXll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem
uwag oraz nie słysząc głosów sprzeciwu uznała, że protokół z XXXll sesji Rady Powiatu
Pruszkowskiego został przyjęty.

4Ad

Radna Maria Makowska
do realizaclji punktu 5.

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4 przystąpiła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinforTnowała, że koldnym punktem
porządku jest podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania nlnansowego wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2016 /BRZ-357/17. Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 3 do protokołu.

Ad 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o przedstawienie sprawozdania finansowego za 2016 r. wraz ze sprawozdaniem
z wykonania budżetu, jak również opinii biegłego rewidenta z badania sprawozdania
finansowego oraz informacji o stanie mienia Powiatu Pruszkowskiego według stanu na dzień
31 grudnia 2016 r.
Radny Maksym Gołoś Starosta wskazał do omówienia tego projektu panią Lidia
Truszkowską Skarbnika Powiatu.
Lidia Truszkowska Skarbnik Powiatu wskazała podstawę prawną do podjęcia tej uchwały
powołując się na art. 270 ust. 4 ustawy o Finansach Publicznych, w którym jest mowa
iż organ stanowiący rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe jednostki samorządu
terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. Nasze sprawozdanie ze względu
na fakt, iż liczba mieszkańców przekracza 150 000 było badane przez biegłego rewidenta
i uzyskało pozytywną ocenę. Zgodnie z ustawą sprawozdanie zostało także przedstawione do
Regionalnej Izby Obrachunkowej gdzie także uzyskało pozytywną opinię. Dochody były
zaplanowane w wysokości 140 900000 wykonanie 142 300000 czyli ponad 101%
wykonania planu. Wydatki zostały zaplanowane w wysokości 145 100 000 wykonanie
139 700 000 czyli ponad 96% planu. Różnica w planie dochodów i wydatków wyniosła
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2 625 000. Różnica jest dodatnia czyli zakończyliśmy rok 2016-z nadwyżką. Przychody
ogółem na koniec 2016 roku wyniosły 9 723 000 pln. Rozchody zrealizowane w pełnej
wysokości jaka była zaplanowana czyli ponad 9 500 000 pln. Wszystkie zaciągnięte
zobowiązania na koniec 2016 roku to kwota 1 1 500 000 zł.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Radnego Tomasza Osińskiego
Przewodniczącego Komiqi RewizHnel o przedstawienie opinii Komiqi RewizXjnej na temat
wykonania przez Zarząd Powiatu budżetu za 2016 rok. Państwo Radni otrzymali
w materiałach Opinię Komigi Rewizyjną w całości.

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komika
Rewizyjna rozpatrzyła sprawozdanie z wykonania budżetu za 201 6 rok, zapoznała się z opinią
Regionalną Izby Obrachunkowy, opinią niezależnego biegłego rewidenta oraz z wybraną
dokumentacją integralnie związaną ze sprawozdaniem i po przeanalizowaniu dokumentacji
Komika Rewizyjna wydała pozytywną opinię o wykonaniu budżetu. Następnie odczytał
opinię Komiqi Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Powiatu Pruszkowskiego za 2016 rok oraz
uchwałę nr Wa.248.2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowy
w Warszawie z dnia 21 czerwca 2017r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez
Zarząd Powiatu Pruszkowskiego sprawozdaniu zwykonania budżetu Powiatu
Pruszkowskiego za 2016 r. Podziękował koleżankom z Komigi Rewizgnej za sprawną
i rzetelną pracę oraz pracownikom starostwa za pomoc i życzliwość.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskuqę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komiqi
merytorycznych.

Opinie Komisji
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-357/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.
Radna Emilia Wróblewska Przewodniczącą Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-357/17 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.
Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego i Administracji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-357/17
został przez członków komiqi zaopiniowany pozytywnie.
Radna Magdalena Karpiniak Przuvodnicząca Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-357/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.
Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-357/17 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.
Radny Artur świercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-357/17 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu za rok 20 16 /BRZ-357/17/.

Wyniki głosowania
W .iku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Gło za
Głos rzeciw
Głos ul ące s]

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowani
Mariusz Baranowski
Ma lalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzezinski
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska

GołaśMaks

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
3 -sztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska

Wstrz U

Za
Za
Za
Za
Za
Ws' mu
Nieobecn
Za

Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Nieobecn
Za

Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława śliwiilska
Artur Swiercz

Za

Wstrzymujący się
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXl11/256/2017 w sprawie zatwierdzenia spra)rozdania finansow'ego wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2016 została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radna Maria Makowski Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 5 i ogłosiła 15 minutowe
przerwę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu
Pruszkowskiego za 2016 rok. /BRZ-358/17/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do
protokołu.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Radnego Tomasza Osińskiego
Przewodniczącego Komisji RewizŃną o przedstawienie treści wniosku przesłanego do
Regionalnej Izby Obrachunkowej .
Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał treść wniosku do
Regionalnej Izby Obrachunkowej o udzielenie absolutorium wraz z opinią Komisji
Rewizyjnej .
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr Wa.248.2017
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 21 czerwca 2017
roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji RewizŃnej Rady Powiatu Pruszkowskiego
w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Pruszkowskiego za 201 6 r.
Uchwała Nr Wa.248.201 7 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad 6
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że po zapoznaniu się przez
Radę Powiatu:

- ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Pruszkowskiego za 2016 r. ,
- ze sprawozdaniem finansowym za 2016 r.,
- z opinią biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego,

z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym
sprawozdaniu z wykonania budżetu,
- ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej,

poddaje pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi
Powiatu Pruszkowskiego za 2016 rok.

Wyniki głosowania
W lku głosowania
Liczba UDrawnionlrch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Gło za
Gło rzeciw
Głosy wsl U

Głosy nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski

.lena BegerMa
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
:bskiGrzegorz Jast

Ws'
Za
Za
Za
Za
W
Wst:
Wsj
Za
Wstrz

zbi .iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski

,sztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska

Wsl U

Za
Za
Wstrz U

Za
Za
Wstrz .u

Nieobecn
Za
Za

ul ący SI

ul ący si
SIU

ul ący si

Magdalena Karpjpiak IZa
Katarzyna Klimaszewska [Zą
Agnieszka Kuźmińska l Nieobecn
Maria Makowska l Za

Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Wstrzymujący się
Za

Wstrzymujący się

Radna Maria Mako)cska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXl11/257/2017 w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu
Pruszkowskiego za 2016 rok została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do
protokołu.

Radny Maksym Gołoś Starosta podziękował za rok współpracy zarówno Zarządowi jak
i pracy Rady. Zaznaczył, że jest jeszcze wiele do zrobienia. Wiąże nadzieję, że rok obecny jak
i przyszły pokażą, że mają jasno wytyczony kierunek, który został wytyczony na początku
kadencji i z pełną konsekwencją będą do niego zmierzać. Kierunek zrównoważonego rozwoju
i współpracy za porozumieniem i przy udziale i głosie mieszkańców Powiatu
Pruszkowskiego. Dzisiąsze głosowanie, biorąc pod uwagę, że nie wszyscy głosowali ,,za",
traktujemy jako wyzwanie, aby dalej doskonalić naszą pracę.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta w imieniu Mazowieckiej Wspólnoty
Samorządowej wypowiedział się w kwestii głosowania nad absolutorium. Wspólnota
zagłosowała ,,za" pomimo pewnych uwag i niepokoi dotyczących działań naszego Zarządu
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w roku 2016. Liczymy, że jest to czama gruba kreska od którą zaczniemy nowe rozdanie
i nową współpracę, a rok następny będzie równie korzystny dla mieszkańców i dla Rady jak
rok 2015. Liczy, że po kolejnym absolutorium będzie bardzie dumny z wyników i wspólnie
zobowiązujemy się do pracy w tym celu łącznie z naszym koalicjantem i wszystkimi
radnymi.

Radna Maria Makowska Przuvodnicząca Rady zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy
finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-359/17/ wraz z autopoprawka. Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Autopoprawka stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały wraz z autopoprawka.
Starosta Maksym Goloś zgłosił autopoprawkę do uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-359/17/ i poprosił Panią
Lidia Truszkowską Skarbnika Powiatu o zreferowanie proponowanych zmian i autopoprawki.
Lidia Truszkowska Skarbnik Powiatu Wjaśniła, że autopoprawka dotyczy przeniesienia
środków w VWsokości l mln złotych z roku 2017 na rok 2018 w ramach zadania ,,Budowa

intematu przy Zespole Szkół Ogólnokształcących i Sportowych przy ulicy Gomulińskiego
w Pruszkowie". Limit tego zobowiązania pozostaje bez zmian i wynosi 8 mln złotych.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuŃę.
Radny Stanisław Dymura zapytał jakie w rozdziale 800 są przeznaczone wielkości
na poczet spraw związanych z oświatą? Jaka jest wielkość tzw ,,Janosikowego"?
Lidia Truszkmvska Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że plan w działach 801 oświata
i Wychowanie oraz 854 Edukacyjna opieka wychowawcza w 2017 roku jest to kwota 47 mln
złotych i są to łącznie wydatki bieżące i majątkowe. W rozbiciu 32 mln wydatki bieżące
natomiast 15 mln to wydatki majątkowe. W 2016 wydaliśmy 43 700 000 złotych. Jeżeli
chodzi o wpłatę ,,Janosikowego" to na przestrzeni lat 2014 2017 kształtowało się na
poziomie od 24 mln do 26 600 000 w roku 2017

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę

Radna Maria
merytorycznych

Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komiqi

Opinie Komisji:

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-359/17 wraz z autopoprawka został przez
członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Emilia Wróblewska Przewodniczącą Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-359/17 został przez
członków komigi pozytywnie zaopiniowany.
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Radna Maria Makowska Przuvodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy Hlnansowd
Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-359/17/.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania przŃęto
Liczba uprawnionych l27
Liczba obecnych 1 25
Liczba nieobecnych l2

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

5

3

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

l Maria Cybulska

Za
Za

Nieoddany
Za
Za

Wstrzymujący się

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Rajkowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Wstrzymujący
Za
Za

l Za
Za
Za

Wstrzymujący
Nieobecny
Za
Za

Wstrzymujący
Za
Za

Slę

ZaStanisław D ura
WslKarolina Gawkowska U

Gołoś ZaMaks
lbskiGrzegorz Jas Za

ZaMagdalena Karpiniak
Klimaszewska l ZaKatarz

Nieobecn\anieszka Kuźmińska
ZaMaria Makowska

SI

ący się

Slę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdzila, że uchwała
nr XXXl11/258/2017 Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniająca uchwałę w sprawie
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 7 i przeszła do punktu 8

/\u. o

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest podjęcie uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-360/17/. Projekt uchwały stanowi załącznik
nr ll do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Maksym Gołoś Starosta zgłosił autopoprawkę do uchwały w sprawie zmian do uchwały
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017/BRZ-360/17/ i poprosił
Panią Lidia Truszkowską Skarbnika Powiatu o zreferowanie proponowanych zmian wraz
z autopoprawka. Autopoprawka stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Lidia Truszkowska Skarbnik Powiatu Wjaśniła, że autopoprawka dotyczy zwiększenia

po stronie dochodów i wydatków o kwotę 200 000 złotych na dotację celową na wykonanie
remontu nawierzchni i chodnika w ulicy Broniewskiego w Pruszkowie. Dom Pomocy

#
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Społecznej zwrócił się z wnioskiem o zwiększenie jego planu po stronie dochodów

i wydatków o kwotę 100 000 złotych z czego 50 000 złotych będzie przeznaczone na nagrody
uznaniowe dla pracowników z okazji Dnia Pracownika Socjalnego i 37 000 złotych na
zawarcie umów zlecenie na sprawowanie opieki pielęgniarskiej nad mieszkańcami DPS.
Przeniesienie l mln złotych z budowy intematu na zadanie przebudowy drogi nr 3 125 w ulicy

Sękocińskid. Zwiększenie o kwotę 567 tys. z rezerwy celowej budżetu państwa
na finansowanie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi. Na adaptację
pomieszczeń na potrzeby ośrodka dziennego pobytu dla osób dorosłych z autyzmem i innymi
przewlekłymi zaburzeniami czynności psychiczną .

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska
merytorycznych.

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji

Opinie Komisji:
Radna Katarzyna Klimaszavska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-360/17 został przez członków komigi
pozytywnie zaopiniowany.

Radna Emilia Wróblewska Przed'odniczącą Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-360/17 został przez
członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego i Administracji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-360/17
został przez członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-360/17 został przez
członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Komisja
Ochrony odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-360/17 został przez
członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-360/1 7/ wraz autopoprawka.

Wyniki głosom'ania
W wyniku głosowania Przyjęto

Liczba uprawnionych l27 Głosy za 22
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy przeciw
Głosy wstrzymuiące si

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
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Mariusz -Baranowski

Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław ura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
G: :orz Jastrzębski
Magdalena iniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska

Za
Za
Nieoddan
Za
Za
Za
Za
'Ns U

Za
Za
Za
Za
Nieobecn

Zbigniew-Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński Za

Za
Za
Za

Wstrzymujący się
Nieobecn

Janusz Rajkowski
]Gzvsztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska

liwińskaMirosława
Artur wiersz

Maria Makowska Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXl11/259/2017 w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 zostala podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 13
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 i przeszła do punktu 9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały
budżetowej /BRZ-361/17/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Goloś Wjaśnił, że projekt te) uchwały ma charakter wdrożenia
funkcjonalnej procedury i poprosił o omówienie Panią Lidia Truszkowską Skarbnika Powiatu.
Lidia Truszkowska Skarbnik Pmviatu Wjaśniła, że główną przyczyną, dla której
zaproponowany został projekt tel uchwały, jest wydłużenie terminu pracy zarówno komiqom
jak i zarządowi nad projektem uchwały budżetowej.

9Ad

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komiqę merytoryczną
Radya

Opinia komi$jj;
Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego i Administracji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-361/17
został przez członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej
WKz-361/i7/.
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Wyniki głosowania
W wyniku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnvch
Liczba nieobecnvch

Głos
Głos rzeciw
Głosy ws' 'mu

Głosy nieoddane

ICC SI

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Rajkowski

Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Za

Nieobecni
Za

Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska

l U;s;i;ii Wiltiiiiii;i;Qiiii
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Nieoddan

Wstrzymujący się
Nieobecny
Za
Za
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXl11/260/2017 w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały
budżetowej została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 i przeszła do punktu lO

fltl. l u

Radna Maria Mako)cska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie za rok
2016 /BRZ- 362/17/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie projektu uchwały lub wskazanie osoby, która przedstawi projekt.
Pan Tomasz Sławatyniec Dyrektor SPZ ZOZ w Pruszkowie Wjaśnił, iż ustawa
o działalności leczniczo nakłada na kierownika podmiotu jakim jest szpital złożenie
sprawozdania finansowego w terminie do końca maja w roku następującym po roku
poprzednim. Sprawozdanie finansowe szpitala było także poddane ocenie biegłego rewidenta,
który wydał pozytywną opinię.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Elżbieta Smoleńska zapytała jakie będą dalsze losy oddziału rehabilitacji przy
ul Drzymały w Pruszkowie?
Pan Tomasz Sławatyniec Dyrektor SPZ ZOZ w Pruszkowie odpowiedział, że ze strony
dyrekcji szpitala jest intenc:ja żeby rehabilitacja została a nawet została rozwinięta. Jednakże
NFZ podczas rozpatrywania ofert bardzo zwraca uwagę na część jakościowa oferenta
składającego swoją aplikację w konkursach a szpital nie posiada ani akredytacji ISO ani CMJ,
przez co nie jesteśmy konkurencyjni. Jeśli chodzi o poradnia rehabilitacyjną nie otrzymała

str. 17



ona kontraktu z NFZ i będzie funkcjonowała tylko do końca czerwca 20 1 7 r. W tej chwili jest
ogłoszony konkurs na fizykoterapię.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących Komiqi merytorycznych Rady.

Opinie komisji.
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Komisja
Ochrony odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-362/17 został przez
członków komigi pozytywme zaopiniowany.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głoso)Tanie uchwałę
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie za rok 2016 /BRZ- 362/17/.

Wyniki głosowania
liku głosowania

Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Gło: za
Głos rzeciw
Głosy wsl ul ące si

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bever
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Za
Nieoddan
Nieoddan
Za
Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rymuza

ul ący SI

Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za

l Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Za

Monika Sawicka l Za
Elżbieta Smolińska Wstrzymuj

l l.Jrszula Wojciechowska l Nieobecny
Emilia Wróblewska INieoddany
Aurelia Zalewska INieoddany
Zdzisława Zielińska l Za
Mirosława śliwińska l Za
Artur Swiercz IZa

lcl SI

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXl11/261/2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej ]v Pruszkowie za rok 2016 została
podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 10 i przystąpiła do
realizacji punktu ll.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podjęcie uchwały w sprawie propozycli pozbawienia odcinka drogi powiatowej

Ad 11
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dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-365/17/. Projekt
uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Maksym Goloś Starosta Pruszkowski wyznaczył Mirosława Chmielewskiego Członka
Zarządu do omawiania projektów uchwał dotyczących propozycji pozbawienia odcinków
dróg powiatowych dotychczasowej kategorii.
Radny Mirosław Clhmielewski Członek Zarządu Wjaśnił, że w związku
z porządkowaniem sytuacji drogowej wynikającym z art. 6a ust. 2 art. 7a i art. 10 ustawy
o drogach publicznych, które mówią o tym, że jeżeli drogi przestały pełnić funkcje dróg
powiatowych można je pozbawić dotychczasowej kategorii i dlatego przygotowanych
zostało siedem projektów uchwał przedstawiających propozycje pozbawienia odcinka drogi
powiatowej dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej. W przypadku
tych siedmiu projektów uchwał uzasadnieniem jest brak ciągłości drogi.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radny Grzegorz Jastrzębski zapytał jakie będą oszczędności dla powiatu po przekazaniu
tych odcinków dróg gminom?
Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że na chwilę obecną
przedstawione projekty uchwał są jedynie uchwałami intencyjnymi, nie były robione żadne
ka[ku[acje finansowe, średnie utrzymanie ] km drogi wynosi około 100 złotych. Następnie
powiedział, że przedstawiony projekt uchwały o numerze druku /BRZ-365/17/ dotyczy
odcinka ulicy Głównej w Parzniewie o długości 237 m.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komigę merytoryczną.

Opinia komisji;

Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-365/17 został przez
członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii
i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-365/17/.

Wyniki głosowania
.iku głosowaniaW

Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głos rzeciw
Głosy wstt luiace si

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

zbi lew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof R uza

Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska

Za
Za
Za

Monika Sawicka ł Za
Elżbieta Smolińska l Za
Urszula Wojciechowska Nieobecn
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Maks Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena iniak
Katarzyna Klimaszewska

ieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur wiercz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXl11/262/2017 w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przed'odnicząca Rady zamknęła punkt ll i przeszła
do punktu 12.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-366/17/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

12Ad

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Miroslawa
Chmielewskiego Czlonka Zarządu z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Radny Miroslmv Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że przedstawiony projekt
uchwały dotyczy odcinka ulicy Sportowej w Brwinowie o długości 238 m.

Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komigę merytoryczną

Opinia komi$ji;
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Ronvoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-366/17 został przez
członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii
i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-366/17/.

w' głosowania
niku głosowaniaW

Liczba uorawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głos rzeciw
Głosy wstrz .u

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
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Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mlirosław Chmielewski
Maria Cvbulska

Tomasz Osiński
Janusz Rajkowski
Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława liwińska
Artur Swiercz

Stanisław D ura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jast }bski

iniakMagdalena K
Katarzvna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwala
nr XXXl11/263/2017 w sprawie propozycji pozbmvienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej zostala podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 12 i przeszła
do punktu 13.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-367/17/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Ad 13

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Mirosława
Chmielewskiego Czlonka Zarządu z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że przedstawiony projekt
uchwały dotyczy odcinka ulicy Przejazd w Brwinowie o długości 760 m.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komigę merytoryczną

OI)mia komisji:
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-367/17 został przez
członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii
i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-367/17/.

Liczba uprawnionych l27 4 ł91wą 24
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Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos' rzeciw
Głosy wsl .ul ace si

Głosy nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Maria Cvbulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś

zbi .iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska

Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Kąlipj11jąŁ
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za

Nieobecny
Za

Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za

Za
Za

Radna Maria Makowska Przavodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
XXXl11/264/2017 w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 13
do punktu 14.

przeszła

ftu. l 'ł

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-368/17/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Mirosława
Chmielewskiego Członka Zarządu z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że przedstawiony projekt
uchwały dotyczy odcinka ulicy żbikowskiej w Pruszkowie o długości 1320 m.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskuqę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komigę merytoryczną

Opinia komisji;
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-368/17 został przez
członków komiqi pozytywnie zaopiniowany.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii
i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-368/17/.

Wyniki głosowania
Wv .iku głosowania
Liczba uorawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosv za
Gło rzeciw
Głosy wstrz U

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bever
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska

Ws' .ujac

Za
Nieoddanv
Za
Za
Za

Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Rafkowski
Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska

Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za

Za
Za
Za
Nieobecn
Za

Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za

Wstrzymujący się

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXl11/265/2017 w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi pmviatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej zostala podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 14 i przeszła do realizacji
punktu 15.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-369/17/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

Ad 15

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Mirosława
Chmielewskiego Członka Zarządu z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że przedstawiony projekt
uchwały dotyczy odcinka ulicy Bohaterów Wolności w Piastowie o długości 1 73 m.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskuqę.

Radna Maria Makolvska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komigę merytoryczną
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Olljnia komisji;
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-369/17 został przez
członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie propozycli pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii
i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-369/17/.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania przgęto
Liczba uprawnionych 1 27

Liczba obecnych ]?!
Liczba nieobecnych l2

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się

l Głosy nieoddane

23
0

()

4

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za Zbigniew Makowski Nieoddan
Za
Nieoddan

Za
Za
Za

Za
Za
Za
Za
Nieobecn

Dariusz Nowak
Tomasz Osiński

Janusz Raikowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława liwińska
A.nur Swiercz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXl11/266/2017 w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 15 i przeszła do realizacji
punktu 16.

Ad. 16
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-370/17/. Projekt
uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Mirosława
Chmielewskiego Członka Zarządu z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Radny Mirosław Chmielewski Czlonek Zarządu odpowiedział, że przedstawiony projekt
uchwały dotyczy odcinka ulicy Targową w Opaczy Małej o długości 1 5 1 m.

str. 24



Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskuqę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komigę merytoryczną.
Opinia komisji:
Radna Emilia Wróblesvska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-370/17 został przez
członków komigi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii
i zaliczenia do kategorii
Wyniki głosowania
W liku :osowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

drogi gminnej /BRZ-370Ć!.Z/

Głosy za
Głos -rzeciw
Głosy wstl ul ące si

Głosy nieoddane

Mariusz Baranowski
Magdalena Bever
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

zbi iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Rajkowski
Krzysztof Rymuza
Monika SawickaMaria Cybulska

Ęlanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena KarDiniak
K.atarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za

Elżbieta Smolińska
!:jlęą1la Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława śliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za

]
ZaNieobecny

Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXl11/267/2017 w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej zostala podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 16 i przeszła do realizacji
punktu 17.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podjęcie uchwały w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej /BRZ-371/17/. Projekt
uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

Ad 17

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwraca się do Radnego Mirosława
Chmielewskiego Członka Zarządu z prośbą o omówienie projektu uchwały.
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Radny Mirosław Chmielewski Czlonek Zarządu odpowiedział, że przedstawiony projekt
uchwały dotyczy odcinka ulicy Pruszkowskiej w Raszynie o długości 1 14 m.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komiqę merytoryczną

OI)ania komisjji
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-371/17 został przez
członków komiqi pozytywnie zaopiniowany.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej dotychczasowej kategorii
i zaliczenia do kategorii drgai gminnej /BRZ-371/17/
Wyniki głosowania
W :to

Głosy zaLiczba Uprawnionych 27

Głosy przeciw23Liczba obecnych

Liczba nieobecnych Głos' ul ące si

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Rajkowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska

l Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za
Za

gieob"W
Za
Za
Za
Za
Za

Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołaś

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Za

Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Kaminiak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXl11/268/2017 w sprawie propozycji pozbawienia odcinka drogi powiatowej
dotychczasowej kategorii i zaliczenia do kategorii drogi gminnej została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 17 i przeszła do realizacji
punktu 18.
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Ad. 18
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-372/17/. Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 32 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Tomasza
Osińskiego Przewodniczącego Komigi Rewizyjnej z prośbą o przedstawienie uzasadnienia.
Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że Komika
RewizŃna na posiedzeniu w dniu 5 czerwca 2017 r. zapoznała się z treścią pisma skarżącej
oraz załączonym pismem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pruszkowie.
W ocenie komisji Dyrektor PCPR w Pruszkowie nie naruszył żadnych przepisów i procedur
przy rozpatrywaniu wniosku o przyznanie świadczenia. Wobec powyższego Komika
Rewizyjna proponuje uznać skargę za bezzasadne.

Radna Maria Makowska Prze)vodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-372/17/.

Wyniki głosowania
Wv ku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głos rzeciw
Głosy wstrz ul ące si

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska

GołośMaks

zbi iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska

Nieobecn
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Za

Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Nieobecn
Za

Aurelia Zalewska l Za
Zdzisława Zielińska l Za
Mirosława Sliwińska l Za
Artur Swiercz l Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXl11/269/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 33 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 18 i przeszła do realizaclji
punktu 19.

Ad. 19
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-373/17/. Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 34 do protokołu.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Tomasza
Osińskiego Przewodniczącego Komiqi Rewizyjnej z prośbą o przedstawienie uzasadnienia.
Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że Komika
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 5 czerwca 2017 r. zapoznała się z treścią pisma skarżącego
z dnia 29 maja 2017 r., w którym skarżący informuje, że nie otrzymał odpowiedzi na
wcześniąsze pismo do Starosty Pruszkowskiego z dnia 20 kwietnia 2017 r. Zdaniem komisji
wskazuje to na przewlekłość postępowania. Wobec powyższego Komika Rewizgna
proponuje uznać skargę za zasadne.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-373/17/.

Wyniki głosowania
.iku głosowaniaW

Liczba UT)rawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głos' rzeciw
Głos'v wstl ul ace si

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś

lew Makowskizbi
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Rajkowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska

Nieobecn
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Za

Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Kalpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za

Nieobecny
Za

Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za

Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwala
nr XXXl11/270/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 35 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 19 i przeszła do realizacji
punktu 20.

Ad. 20
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-374/17/. Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 36 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Tomasza
Osińskiego Przewodniczącego Komigi RewizHnej z prośbą o przedstawienie uzasadnienia.
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Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że Komisja
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 27 czerwca 2017 r. zapoznała się z treścią skargi
i wysłuchała Wjaśnień Dyrektora PCPR. Komika stwierdza, że decyzja odmowna wynikała
z faktu, że wniosek skarżącej nie dotyczył barier w komunikowaniu się. Zdaniem Komiqi
Rewizynej Dyrektor PCPR nie popełnił uchybień w zachowaniu terminów wydawania
decyzji. Wobec powyższego Komika Rewizyjna proponuje uznać skargę za bezzasadne.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca
w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-374/17/.

Rady poddała pod głosowanie uchwałę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXl11/271/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 37 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 20 i przeszła do realizaqi
punktu 21.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Sprawozdanie finansowe Samorządowej Instytucji Kultury Muzeum Dulag 121
za 2016 rok /BRZ-364/17/. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 38 do protokołu.

Ad 21

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskusję.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 21 i przeszła do realizacji
punktu 22.
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W wyniku głosowania orzyjęto
Liczbauprawnionych 27 IGłosyza l23
Liczba obecnych 23 l Głosy przeciw lO

łące się 0
Głosy nieoddane l 4

Mariusz Baranowski Za
Magdalena Bever Za
Ewa Borodzicz Nieobecn



f3.Ue 4fXr

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Informacja Nr 28/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od
18 maja do 8 czerwca 2017 r. /BRZ-363/17/. Informacja Nr 28/2017 stanowi załącznik nr 39
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 22 i przeszła

do punktu 23.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku są Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.

23Ad

Radna Maria Cybulska zapytała co będzie z dotacją do inwestycji budowy obwodnicy
między wsią Moszna a drogą powiatową? Na podstawie porozumienia z dnia 20 sierpnia 2015
roku powiat zobowiązał się do wpłacenia 25% kwoty należnej za inwestycję. Ze strony
Bumustrza Brwinowa wszystkie zalecenia zostały wykonane, natomiast w piśmie
do Burmistrza zarzuca się mu braki w dostarczeniu dokumentów. Rozmawiała z Burmistrzem
Kosińskim i okazało się, że wszystkie dokumenty powiat dostał w 2015 roku. Powiat wydał
zezwolenie na budowę inwestycji, która jest obecnie realizowana. Brak wpłaty 25 % kwoty
inwestycji spowodowało, że gmina Brwinów nie otrzymała dofinansowania rządowego
w postaci 50% inwestycji. Następnie poprosiła o realizację porozumienia zawartego pomiędzy
starostą a burmistrzem. Jeżeli w tym roku gmina nie otrzyma pieniędzy z porozumienia
będzie to skutkowało brakiem dotacji rządowej iw konsekwencji nie dokończeniem
inwestycji. Przypominała, że gmina Brwinów nie otrzymała także dotacji na przebudowę
mostu w Czubinie oraz na przebudowę drogi Domaniew -- Koszajec -- Biskupice.
Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że podpisane porozumienie
miało charakter umowy wstępnej za miesiąc będzie pakiet 7 projektów i Państwo
zdecydujecie, które z nich będą realizowane.
Radny Grzegorz Jastrzębski zapytał jakie decyzje zostały podjęte w sprawie działki
w Pszczelinie, która ma być przekazana pod działalność Fundacji Toto Animo?
Radny Maksym Gołoś Starosta Pruszkowski powiedział, że Zarząd jednogłośnie wyraża
chęć udostępnienia nieruchomości pod działalność organizac=ji pozarządowych.
Grzegorz Kozłowski Kierownik Zespołu Zdrowia i Spraw Społecznych obecnie trwa
przygotowanie konkursu.
Radny Stanisław Dymura zapytał jaka jest przyczyna zwolnienia Dyrektora DPS w Czubinie
pani Bożeny Ploch?
Radny Maksym Gołoś Starosta Pruszkowski odpowiedział, że przyczyny zwolnienia
są opisane w dokumentacji przedłożonej pani dyrektor, natomiast zmiana będzie z korzyścią
dla mieszkańców DPS w Czubinie.

Radny Mariusz Baranowski poprosił o pisemną odpowiedź na pytanie dlaczego od 2015
roku Burmistrz Brwinowa składający pisma i różne propozycje nie dostał odpowiedzi, są to
trzy pisma, w których Bumiistrz Brwinowa deklarował chęć pomocy dla powiatu zarówno
rzeczowej jak i finansowej dotyczy to inwestycji drogowych. Prosił także o informację jakie
powiat złożył wnioski o dofinansowania. Do dzisidszego dnia nie uzyskał odpowiedzi. Były
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to propozycje uzyskania dofinansowania na inwestycje drogowe z programów rządowych
i unijnych. Propozycje włodarza Brwinowa pozostały bez odpowiedzi.
Radny Maksym Goloś Starosta Pruszkowski odpowiedział, że z tego co wie to braków
w korespondencji nie ma, ale jeszcze będzie to sprawdzone, a pan Mirosław Chmielewski
Członek Zarządu, który jest odpowiedzialny za drogi w powiecie jest w stałym kontakcie
z gminą Brwinów.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady podziękował za zaangażowanie
Wydziału Geodezji, który pomógł w sprawie uregulowania stanu prawnego działek w Starej

Radna Elżbieta Smolińska zapytała Starostę kto wygrał konkurs na stanowisko dyrektora
DPS w Czubinie i skąd pewność, że nowy dyrektor będzie taki zbawienny dla tego ośrodka?
Radny Maksym Gołoś Starosta odpowiedział, że konkurs odbył się w dniu dzisiejszym, ale
nie jest jeszcze podpisany protokół, więc nie będzie podawać nazwiska. Pewności, że nowo
wybrany dyrektor się sprawdzi nie ma, ale komika konkursowa obradowała ponad trzy
godziny i spośród 6 kandydatów jednogłośnie wybrano według komigi n4lepszego
kandydata.
Radna Maria Makolvska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 23 i przystąpiła
do realizacji punktu 24.

Wsi

Ad. 24

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku są Komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu.
- przypomniała, że następna sesja zaplanowana jest na 29 sierpnia br.

- w dniu jutrzejszym o godzinie 15:00 w sali konferencyjna starostwa będzie prezentacja
nowego programu do obsługi rady powiatu,
- życzyła wszystkim zebranym wspaniałych wakacji.

Radna Maria
do punktu 25.

Makowska Przuvodnicząca Rady zamknęła punkt 24 i przeszła

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Radna Maria Makowska Przewodnicząca
Rady o godzinie 20:30 zamknęła obrady XXXlll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
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Protokół sporządziła:

Mag(elena Napiórkowska
PI J00xŁ.c,Ł,','-' ''
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